
Zápis č 06/2024 ze schůze Rady spolku ze dne 07.10.2024 

FC SLOVAN Havlíčkův Brod z.s. 

           ------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Přítomni: Kolář Radek, Mazánek Pavel, František Souček, Josef Soural, Křišťál Martina,  

Host: projektant Petr Myslivec 

Omluveni:   

Termín jednání: Čtvrtek 07.10.2024 od 18:00 hodin 

Místo konání: Místnost rozhodčích 

Body programu:  

1. Přivítání členů RS 

2. RS bere na vědomí a souhlasí s kontrolou zápisu a jednotlivých bodů z předchozí 

schůze RS (05/2024) 

3. RS bere na vědomí a souhlasí s finanční situací klubu k 30.09.2024 

4. RS bere na vědomí a souhlasí s přehled finančních operací klubu za období 01.08.2024 

– 30.09.2024 

5. RS bere na vědomí a souhlasí se závazky klubu ke dni 30.09.2024  

6. RS bere na vědomí a souhlasí s pohledávkami klubu k 30.09.2024  

7. RS bere na vědomí informace o projektu tréninkového centra Ledečská od 

projektanta Petra Myslivce  

8. RS bere na vědomí informaci ohledně dotací od MUHB na rok 2025 

9. RS bere na vědomí informace ohledně rekonstrukce tribuny, kterou plánuje MUHB 

10. RS bere na vědomí a vyhodnocuje dosavadní působení A týmu po ¼ soutěže mužských 

kategorií (herní tvář, postavení v tabulce, předsezónní cíle) 

11. Předseda RS (Pavel Mazánek) vyzval členy spolku ohledně jejich představ, kam by se 

měl klub dále posouvat a jakou mají vizi od mládeže po muže, co kdo očekává a jak 

by se měl klub prezentovat 

12. RS bere na vědomí finance klubu a financování klubu v dalších letech,  

13. RS bere na vědomí situaci ohledně trenérské situace v mládežnických týmech 

14. RS bere na vědomí informaci ohledně zimní přípravy od kategorie U12 – A tým a dává 

za úkol předsedovi přípravu dotáhnout s přípravkami a posléze s TSHB 

15. RS se zabývala členskými příspěvky na rok 2025 

16. RS vzala na vědomí informaci od předsedy (Pavla Mazánka) RS ohledně 

předpokládaných příjmů a výdajů na rok 2025 

17. RS dala za úkol předsedovi klubu (Pavlu Mazánkovi) na dalším zasedáním RS 

odprezentovat rozpočet na rok 2025 


